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Clanu Skupstine Opstine Novo Brdo
G-din/G-dj _

Na osnovu odredaba clana 43.1 Zakona za Lokalnu Samoupravu kao i na
osnovu odredaba clana 36 Statuta Opstine Novo Brdo.

SAZIVAM

Prva redovna sednica Skupstine Opstine koja ce se odrzati dt.:28.01.2021
(Cetvrtak) sa pocetkom u 10:00 casova.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice S.O-e;
2. Izvestaj Presedavajuceg o radu Skupstine za kalendarsku godinu 2019g;
3. Usvajanje plana rada Skupstine i Redosleda odrzavanja sednica za 2021g;
4. Donosenje odluke o prodaji starih i rashodovanih motornih Vozila Opstine

N.B;
5. Razno.

Sednica bice odrzana u prostorijama S.O.-e, Novo Brdo.

Dt.: 22.01.2021
U: Novo Brdo

Nebojsa Arsic
Predsedavajuci Skupstine
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Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

ZYRA E KUVENDIT/KANCELARIJA SKUPSTINE

ZAPISNIK

Sa osmog redovnog sastanka Skupstine Opstine Novo Brdo odrzanog 29.12.2020,sa pocetkom u 12:00.
Sastanku su prisustvovali: predsedavajuci Nebojsa Arsic, zamenik predsedavajuceg Ramus

Mehmeti,clanovi skupstine:Dragana Dimic,Abdyl Gasi,Negovan Jovanovic,Selatin Nuhiu, Dobrivoje
Djordjevic,Zymer Zymeri, Mirjana Simijonovic, Milica Jovanovic, Xejlane Behluli, Predrag Stojkovic,
Jorgovanka Filic, Jahi Zeqiri.
Predsedavajuci skupstine Nebojsa Arsic nakon pozdrava prisutnih rekao:pre pocetka sastanka treba

utvrditi kvorum,od ukupno 15 clanova ima 14 clanova skupstine ,imamo kvorum za rad i odlucivanje i
zapocinjemo sastanak ovim:

Dnevni red

1. Odobrenje zapisnika od poslednjeg sastanka S.O-a;
2. Izvestavanje iz staba za vanredne situacije za prevenciju pandemije Covid-19, na

teritoriji Opstine Novo Brdo;
3. Informacije iz direkcije za obrazovanje na kraju prvog semestra;
4. Drugaciji.

Predsedavajuci pitao clanovi skupstine dali se slazu za ovim dnevni red ili imate neke predlog?
Posto nije imao predlog odobreo se dnevni red sa 12 glasova za od clanovi skupstine.
Prva tacka: Odobrenje zapisnika od poslednjeg sastanka S.O;

Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovim pitanju.
Kako nije bio primedbi zapisnik je usvojen sa 12 glasova za i 1 je bio uzdrzen i 1 nije glasao sa poslednjeg
sastanka skupstine.
Druga tacka:Izvestavanje iz staba za vanredne situacije za prevenciju pandemije Covid-19, na
teritoriji Opstine Novo Brdo;
Predsedavajuci rekao: Na prethodnim sastancima trazili smo od saveta za vanredne situacije da izvestava
o situaciji sa pandemijom covid-19, na poslednjem sastanku je bio direktor inspekcije,za ovaj sastanak
nema nikoga da izvestava, pa otvorim diskusiju.
Ramus Mehmeti nakon pozdrava prisutnih rekao: na ovu svecanom zasedanju kraja godine vidi se da
nema nikoga od izvrsne vlasti i to pokazuje da izvrsna vlast dolazi u skupstinu samo kad postoji tacka za
pokrivanje budjeta koja mora da prodje kroz skupstinu,u suprotnom nemamo vise o cemu da
razgovaramo.
Nakon daljih rasprava predsedavajuci presao na trecu tacku.
Treca tacka:Informacije Direkcije za obrazovanje o zavrsenom prvom semestru;
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Predsedavajuci rekao: Svi znamo da je situacja sa pandemijom ostetila proces ucenja,jer se tokom razvoja
nastave odrzavalo vise onlajn nastave,kao i prvu polugodiste ko je se zavrsilo ranije ,a takodje ce i drugo
polugodiste poceti kasnije,pa smo zatrazili izvestaj direkcije za obrazovanj e o stanju u obrazovanju .ali
ocigledno nema ko da prijavi ,otvorio je diskusiju po ovom pitanju.
Dobrivoje Djordjevic nakon pozdrava prisutnih rekao:imamproblem koji sam pokrenuo i ranije i zatrazio
sam izvestaj od direkcije za obrazovanje o tome kako su trosili sredstva u prvom semestra,vazno je znati
kako su se trosila sredstva u ovom direktciju i gde su se potrosili.
Cetvrta tacka:Drugaciji.
Predsedavajuci otvorio diskusiju za ovu tacku.
Abdyl Gashi nakon pozdrava prisutnih rekao: pandemijska situacija je nastetila svim
gradjanima,preduzecima,poloprivrednicima,svima .takodje sam deo staba za vanredne situacije gde
pretstavljam skupstinu ,gde je predsednik takodje pozvan da bude deo tog staba sa kojim sam stajao da
bih vam zajednicki pomogao i zajednicki obavestio clanove skupstine.tokodje smo svedoci da je na
poslednjoj sednici gotovo sediste kritikovano zbog nejasnoca u izvestovanju ,ali svedoci da su mnoge
skupstine izglasale preko 100.000 E za dodeljivanje nekim organizacijama u gracanici gde postoji
mogucnost zloupotrebe od strane organizacija.takodje smo izglasali paket koji dolazi u direktnu pomoc
gradjanima nase opstine,gde smo razgovarali da svaki zarazeni gradjanin pomogne paketom hrane u
zinosu od 50€ i to se trenutno ne desava ,nadam se da cemo sledece godine imati sastanak Direkcije i
Gradonacelnika kako bismo imali izvestaj o radu koji se radi na terenu.nalazimo se u novoj dvorani i
uslovi su najbolji ,ali zastavu koji pripada republici kosovo treba bolje uociti jer se ne vidi sa zastave
Evropske Unije.

Kako nije biuo razgovora ,predsedavajuci se zahvalio prisutnima na ucescu.
Sastanak je zavrsen u 12:30.

Valmire Mustafa
Zapisnik Nebojsa Arsic

Predsedavajuceg Skupstine .-
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Prcdsedavajuceg Skupstine Opstine
g.Nebojsa Arsic

IZVESTAJ PREDSEDAVAJUCEG O RADU SKUPSTINE ZA KALENDARSKU
GODINU 2020

Januara 2021



Postovani/ a
Clanovi Skupstine Opstine Novo brdo.

Obracarn vam se kao predsedavajuceg Skupstine da vam izvestavam o
jednogodisnjem radu Skupstine Opstine Novo bordo.sumirajuci rezultate u svakoj
oblasti ovako i predsedavajuci skupstine ima obavezu da informise o radu sebe i
Skupstinu sa kojima zajedno radi na poboljsanju kvaliteta rada,kao i svi oni koji su
povezani sa Skupstinom bez koji ona ne moze da radi i postize svoje ciljeve :
Predsednika,Direktori,kompetentni ministarvu.cak i onikoji su najvazniji dali su nam
poverenje da ih predstavimo u ovom telu,a oni su gradjani nase Opstine.takodje sam
zadovoljan sto sam zaduzen u jednu multietnicku Skupstinu, za koju mogu slobodno reci
da je <lobar primer saradnje odbornika razlicitih zajednica,,gde je u prvom planu saradnja
izmedju clanova razlicitih zajednica i imaju za cilj ostvarivanje najboljih zivotnih uslova
za sopstvene gradjane.

Kao sto je poznato Skupstina Opstina oslanja na zakonske akte.pocev od
zakona lokalnoj samoupravi,kao najviseg akta i preko statuta kao najvaznijeg akta
skupstine.propisa skupstine i drugih akta koje je odobrila Opstina.s tim u vezi na osnovu
clana 43.2zakona o lakalnoj samoupravi,kao i clana 43.2 statuta.Skupstina opstine je
duzna da odrzi deset redovnih sastanaka tokom godine,pet u prvom delu godine i pet u
drugom delu.Sa zadovolstvom mogu da konstatujem da smo postupili u skladu sa
clanom 43.2 ZLS ,kao i clanom 43.2 statuta u pogledu sadrzaja rokova sa odrzavanje
sastanaka.

Skupstina Opstina je odrzala 8 (osam) redovnih sastanaka i 2 (dva) vanredna sve
sastanci se odrzavali prema godisnjem planu rada.

Na redovnim i vanrednim sastancima odobrili smo:
1. 17 odluka,a sve je verifikovalo nadlezno ministarstvo za lokalnu

samoupravu.

Pored redovnih sastanaka Skupstine.odrzali smo i redovne sastanke Odbora za
politiku i financije ,gde smo za ovu godinu odrzali 8 (osam) sastanaka .sto znaci da smo
pre svakog sastanka skupstinejednom obradjivali tackeu KPF-u.

Svi znate da smo se 2020. Godine suocili i jos uvek suocavamo sa pandemijom
covid-19 i zbog ovog virusa nismo uspeli da odrzimo sve zakazane sastanke.ali opet cmo
uspeli da razgovaramo o vaznim tackama u skupstini i donesemo odluke.



Postovani clanovi Skupstine ,na kraju ovog izvestaja zelim da vam se zahvalim na
saradnji i doprinosu u ragu skupstine.bilo koji od vasih predloga je dobrodosao ,nadam
se da cemo ove godine imati vise saradnje sa izvrsnim vecern i svojim zalaganjem
,istinskim ponasanjern mozemo postici bolje rezultate u skupstini gde ce se sve ovo
odraziti na pobolsanje usluga za sve gradjane i druge usluge kao i podizanje nivoa
opstinske infrastrukture.

Predsedavajuceg Skupstine Opstineno brpt_=!>.("
Nebo~sic
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DATAfE:
ZA/PER/fO:

OD/NGA/FROM:
SUBJEKAT/fEMA/SUBJECT:

12.01.2021

Predlaganje raspored sastanaka Skupstine Opstine za
2021. odine

Postovani/ a

Na osnovu clana 43.6 Statuta saljern vam raspored odrzavanja sednica Skupstine
Opstine za 2021.godinu.

Br dan data vreme mesto
1. Cetvrtak 28.01.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine2. Cetvrtak 25.02.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine3. Sreda 31.03.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
4. Cetvrtak 29.04.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
5. Ponedeljak 31.05.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
6. Sreda 30.06.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
7. Cetvrtak 29.07.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
8. Ponedeljak 06.09.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
9. Cetvrtak 30.09.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
10. Cetvrtak 28.10.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
11. Utorak 30.11.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine
12. Cetvrtak 30.12.2021 10:00 Sala Skupstine Opstine


